Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

十一月份通告一 更換冬季校服

學生換季日期為 2019 年 11 月 25 日(星期一),所有學生須於當天換上整齊冬季校服,在 2019 年 11 月 11 日(星期一)至 2019 年 11 月 21 日(星期四),學生亦可按需要提早換上全套冬季校服,校服式樣已上載於學校網頁。另外,學生可因應個人健康情況,在校佩帶頸巾(以黑、白、灰及深藍純色為主)。當天文台公佈氣溫為攝氏 12 度或以下時(東涌區),學生可以穿著淨色(樸素為主)羽絨作外套,中一至中六同學必須穿校冷背心和校冷外套。請特別注意:女學生需穿着長度為小腿一半或以上、白色和無商標的長襪;男學生則需穿着長度為過腳踝、白色、無商標的短襪,男女均禁止穿船襪。

以上通告 學生家長/監護人

生豕長/監護人		
零一九年十一月一日	校長 P W W W W W W W W W W W W W W W W W W W	校長 * ** ** ** ** ** ** ** ** ** ** ** **
	><	校服。CATYON
	(請於 11 月 23 日前交回班主任	
本人 🗌 已詳閱十一月份通告	•	产 自告有不明白的地方,並欲提出意見:
學生姓名:	班 別:	學號:
家長/監護人簽署:	家長/監護人姓名:	日期:





東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

<u>1st Notice of November</u> 2019-2020 Change to Winter School Uniforms

1st November, 2019

Dear Parents/Guardians,

The official date for students to be dressed in the full winter school uniform is from Monday 25th November 2019 onwards. Students are allowed to be in the full winter school uniform from Monday 11th November 2019 to Thursday 21st November 2019.

The school uniform should conform to the one shown on the school website. Students are allowed to put on a scarf if needed but it should be either black, white, grey or dark blue. If the Hong Kong Observatory announces that the temperature will be 12 degrees or below in Tung Chung, students can put on down jackets in a sober colour. Form 1 to Form 6 students should wear only the school sweater or vest.

Please note that for the winter, all girls need to put on long white socks which come halfway up their calves and boys need to put on short socks. Ankle socks are not allowed at all.

	Yours sincerely,	
×	Ms. Chan Pui Shan Principal	Mr. Lam Chi Kong Principal
Reply Slip (1st Notice of November		
(Please return the reply slip to the		
(Commercial and Copy and Co		, , , , , , , , , , , , , , , , , , , ,
☐ I have read this notice and have no queries.		
☐ I have some queries about this notice and wi	ish to express my view:	
-		
Name of Student:	Class:	Class number:
Signature of Parent/Guardian:	Name of Parent/Guardian	1:
Data :		
Date:		